
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN (artikel 40 Reglement van Orde) 
 

Indiener: VVD 

 

Onderwerp:  Munitie opslag tussen Hummelo en Toldijk 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 

 

Op basis van het artikel "Defensie onderzoekt gebied tussen Hummelo en Toldijk voor opslag 

munitie" wil de VVD graag de volgende schriftelijke vragen stellen aan het college van 

burgemeester en wethouders van Bronckhorst: 

1. Waarom heeft het college pas op 12 juni verstuurd aan de omwonenden terwijl de 

bijeenkomst van defensie op 13 juni was?  

2. Wat zijn de plannen van het college om de communicatie met de bewoners te 

verbeteren en hen tijdig en adequaat te informeren over dergelijke belangrijke 

ontwikkelingen? 

3. Wat zijn de verwachte economische en sociale effecten van de mogelijke 

munitieopslag voor de gemeente Bronckhorst en met name het dorp Toldijk? 

4. Hoe gaat het college de inspraak en participatie van de lokale bevolking 

organiseren in het verdere proces van besluitvorming over de munitieopslag? 

5. Welke mogelijkheden hebben inwoners om hun zorgen en bezwaren kenbaar te 

maken? 

6. Wat is de rol van de gemeente in de Milieu Effect Rapportage (MER) die door 

Defensie wordt uitgevoerd? 

7. Is het college van plan specifieke zorgen of wensen van de lokale bevolking 

inbrengen in de MER-procedure? 

8. Welke invloed kunnen wij als gemeenteraad uitoefenen op de uiteindelijke beslissing van 

het Rijk? 

 

1. Het informeren van personen en bedrijven is, nu het Nationaal Programma Ruimte voor 

Defensie betreft, een taak van Defensie. Toen wij op 11 juni hoorden dat Defensie niet 

actief met omwonenden communiceert, hebben wij het initiatief genomen om op 12 juni 

een brief bij een groot aantal bewoners persoonlijk te bezorgen. Met deze brief zijn deze 

bewoners op de hoogte gesteld van informatiebijeenkomst in Apeldoorn op 13 juni.  

2. Het informeren van personen en bedrijven is in dit geval een taak van Defensie. Mede 

namens de gemeente Bronckhorst heeft de provincie Gelderland recent via de bestuurlijke 

kopgroep Defensie, de huidige staatssecretaris voor Defensie verzocht om een zorgvuldige 
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communicatie. Vooral ook richting gemeenten en burgers in gebieden waar Defensie tot 

nu toe geen aanwezigheid had en die via de Nota van Antwoord behorende bij de Notitie 

Reikwijdte en Detailniveau concreter in beeld zijn gekomen. Zoals de zoeklocatie in  onze 

gemeente. 

Ook sluiten wij aan bij de werkgroep munitieopslag die is gevormd door inwoners uit het 

gebied. Op deze manier staan wij in direct contact met een vertegenwoordiging van onze 

inwoners.  

3. Mocht het kabinet volgend jaar rond de zomer voor deze zoeklocatie kiezen, dan is het op 

dit moment niet in te schatten wat de economische en sociale effecten zullen zijn. We 

gaan dit de komende tijd samen met de werkgroep munitieopslag deze effecten 

inventariseren. Zodat we goed kunnen voorbereiden op zienswijzen. We verwachten dat 

deze aanzienlijk zijn. Daarbij zien we dat er op dit moment al maatschappelijke gevolgen 

zijn in de samenleving. Onze inwoners maken zich ongerust en hebben vragen, dit zorgt op 

dit moment al voor onrust. We hebben hier als gemeente oog voor en willen naast onze 

inwoners en ondernemers staan.  

4. Zoals aangegeven bij vraag 1 is het informeren van personen en bedrijven een taak van 

Defensie. Ondanks dat hebben wij het initiatief genomen voor een bijeenkomst op 15 juli 

in Toldijk. Enerzijds om onze inwoners in de gelegenheid te stellen hun zorgen te uiten, 

maar ook om uitleg te geven over onze rol. Daarnaast hebben wij Defensie verzocht om 

een toelichting te geven. Begin 2025 volgt de terinzagelegging van de Ontwerp Nationale 

Beleidsvisie. Gedurende deze termijn kunnen zienswijzen ingediend worden. Tenslotte zal, 

wederom als uiteindelijk voor de locatie in onze gemeente wordt gekozen, het rijk een 

projectbesluit (op basis van de Omgevingswet) nemen. Ook in dat kader kunnen 

zienswijzen worden ingediend. 

5. Zie antwoord op vraag 4. 

6. Begin 2025 wordt de Ontwerp Nationale Beleidsvisie ter inzage gelegd. Het 

milieueffectrapport maakt daar onderdeel van uit. Het milieueffectrapport zal door ons 

kritisch beoordeeld worden. Zijn de betrokken belangen goed in beeld gebracht en wordt 

daar voldoende weging aan gegeven. Tegen het ontwerp kunnen door betrokkenen en de 

gemeente zienswijzen worden ingediend. 

7. Uiteraard vragen wij bij Defensie daar waar het mogelijk is aandacht voor de impact die 

een mogelijke keuze voor dit gebied heeft voor onze inwoners en bedrijven. Het 

milieueffectrapport zal door ons ook kritisch beoordeeld worden. Zijn de betrokken 

belangen goed in beeld gebracht en wordt daar voldoende weging aan gegeven. Tijdens de 

inwonersavond van 15 juli werd door Defensie aangegeven welke criteria voor hen 

meewegen in het onderzoek dat momenteel gedaan wordt. Deze criteria zijn:  

- De uitkomsten uit het Plan-MER onderzoek 

- Het maatschappelijke draagvlak  

- Het bestuurlijk draagvlak  

- De overwegingen van defensie  
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8. Begin 2025 volgt de terinzagelegging van de Ontwerp Nationale Beleidsvisie. Gedurende 

deze termijn kunnen zienswijzen ingediend worden. Tenslotte zal, wederom als 

uiteindelijk voor de locatie in onze gemeente wordt gekozen, het rijk een projectbesluit 

(op basis van de Omgevingswet) nemen. Ook in dat kader kunnen zienswijzen worden 

ingediend. Uiteraard zullen wij u als raad daarbij betrekken. 

 

Toelichting: 

  

Wij als VVD-raadsleden staan voor een transparante en betrokken bestuursstijl. Het is 

van groot belang dat wij onze inwoners actief informeren en betrekken bij zulke 

belangrijke besluitvormingsprocessen. 

De zorgen en vragen van onze inwoners moeten serieus genomen worden. 

Samenwerking en open communicatie zijn essentieel om tot een weloverwogen en 

draagvlakrijk besluit te komen. 

 

 

Datum: 11-07-2024 
 


